

Referat 8. februar 2024

FAU Styremøte Løren skole

Møte dato 8. februar. Fysisk møte på Base 3 kl 19.00-21.00

Tilstede: Bjørg Augestad lms -leder, Christoffer Fremstad- nestleder, Hanne Kirkebø -referent, Kari Aalvik Ødemark, Linda Rognlien, Henrik Omtvedt Jenssen, Sten Kristiansen

1. Bolle for bok ved gjest Steven Simonsen

Bolle for bok 14. februar. 13.30 til 16.30.

Trenger en bollebaker fra hver klasse- 30 stk. Alle slags boller.

Leveres på AKS-basen når man kommer.

FAU representanter sender ut og finner en bollebaker i sin klasse.

2. 7. klasse ballet med Steven Simonsen

Første møte med elevkomiteen i går. Ikke landet dato for skoleballet.

7. klasse foreldre som vakter.

Ønsket fra elevkomiteen var at det ikke skulle være egne foreldre som var vakter. Fordelene med at 7. klasse foreldrene er vakter er at de kjenner elevene og at det da er enklere å kontrollere at uvedkommende ikke kommer på ballet. Ballkomiteen var også usikre på om de ville klare å få 6. klasse foreldre til å være vakter. Det ble derfor besluttet at det er foreldre på 7. klassetrinnet som skal være vakter på ballet.

Elevene skal stå for pynting og underholdning selv. Får 5000 kr av FAU. Mobil-hotell. Egen fotograf som kan ta bilde av de som ønsker å bli tatt bilde av.

Diskuterer også sikkerhet i forhold til om det kommer ungdommer som ikke tilhører 7-klasse på Løren skole. Armbånd som deles ut på skolen og så er det å bruke skolekatalogen.

3. Valg av representant til Driftsstyret

Anna skal slutte. Josefine Haugen har meldt seg. Cecilia fortsetter.

4. Lille-fri

Ønsker en gruppe som følger opp dette og som skal være på i forhold til evalueringen av ordningen.

Det skal evalueres rundt påsketider.

Forventningsavklaring med skolen. Hva er vi opptatt av å finne ut av.

Man er også opptatt av hva som er årsaken til at man fjerner lillefri. Hvilke vurderinger som ble gjort av ev negative konsekvenser av at elevene mister lillefri.

Viktig at vi skiller mellom en dialog med skolen om bortfall av lillefri og konsekvensene av det og den forekommende evalueringen.

Vi bør få sendt noe til Eli på dette før hun kommer på neste møtet slik at hun kan være forberedt på eventuelle spørsmål fra FAU på dette punktet.

Gruppe som følger opp: Josefine, Hanne, Christoffer.

5. Rektor kommer på neste møte

Neste møte er 7. mars.

6. 17. mai og veksel

Kan ikke låne veksel av skolekorpset så FAU må ordne for 17. mai komiteen.

FAU må derfor holde igjen penger for å kjøpe inn veksel for 5000 kr.

Bjørg følger dette opp.

7. Forslag til foredrag/ allmøter:

- a) Spørsmål om vi kan hyre inn noen foredragsholdere- Sten

Sten forteller om en lærer på en Facebook gruppe som snakker om klassemiljøet og mobbing.

Sten skal dele lenker.

Christoffer- uhøytidelig spørreundersøkelse om hva folk er interessert i. Så kan vi sette opp et tilbud.

Henrik- eks-kriminelle så treffer du andre målgrupper enn hvis man inviterer politiet. Tro forslaget er et bra tilbud.

Forslaget henger sammen med Bjørg sitt arbeid med å få Salto på besøk

- b) Saltosamarbeid: Bjørg

Salto koordinator bydel Bjerke, alle på Løren skole faller inn under den funksjonen. Bjørg har snakket med henne.

Samarbeid mellom uteseksjonen, politiet, barnevernet- forebyggende arbeid. God erfaring med spørreundersøkelse fra foreldre først og så kom de og snakket om det og om lokalområdet og det de vet om det.

Bjørg sier det er mye penger blant ungdommene i området. Oppfordring er å følge med på hva barna bruker kort og vipps til. Det ble informert om vaping på foreldremøtet for 6. trinn, så de begynner på de øverste trinnene.

Konklusjon:

Booker inn Salto. De er gratis.

Alle enige om at vi må få satt opp noe snart. Gjerne Salto rett etter påske.

Følger opp i forhold til flere slike arrangementer. Spørreundersøkelse.

Bjørg avtaler dato med Salto. Bjørg og Sten skulle lage en spørreundersøkelse til fb-gruppa for å undersøke hva foreldrene ønsker av foredrag.

8. Innmelding om endringer som kan være knyttet til budsjettsituasjonen

FAU ser at det som handler om budsjett og midler til elever skyldes politiske føringer og ikke prioriteringer hos skoleledelsen.

FAU-styret beslutter at vi skal følge med på om budsjettsituasjonen påvirker tilbudet til barna på skolen. Alle informerer om dette på foreldremøter som gjennomføres fremover.

Eventuelle tilbakemeldinger blir vi enige om at meldes til Eli i forkant av neste møte.

9. Budsjett

Budsjettet diskuteres.

I oktober ble driftsstyret informert om at skolen hadde et underskudd på opp mot 11 millioner, som skal betales tilbake til UDE. I det endelige budsjettet er det oppgitte underskuddet 8 millioner og ca. 1/3 av dette skal betales tilbake med innsparinger i 2024.

Det blir diskutert om innsparinger ved å fjerne lillefri er med på å betale for underskuddet. Innsparingene tilsvarer omtrent 2,3 millioner og samsvarer med differansen i de ulike tallene FAU har fått oppgitt.

Skolen er klare på at de ikke sparer på å fjerne lillefri. Samtidig så er det veldig vanskelig å forstå at de ikke gjør det. Total innsparing på å fjerne 15 minutter- tilsvarer to millioner pluss arbeidsgiver avgift.

Vi ønsker å stille spørsmål ved informasjonsflyten rundt dette og i hvilken grad lillefrikuttet også har et økonomisk aspekt. FAU mener det er viktig at dette også blir tatt med FAUs videre dialog med skolen.

10. Neste møte med hele FAU

Aprilmøtet samler vi hele FAU til møte.

11. Leder FAU

Bjørg melder seg ikke neste år og vi må forberede FAU på at det trengs en ny leder.

12. Ungdomsklubb

Litt varierende oppmøte. Hva er grunnen? Spørreundersøkelse om hva barna ønsker på ungdomsklubben.

Bjørg i dialog med klubben på Sinsen. De har liten plass og ikke plass til barn fra Refstad/Løren.

Hvordan få ungdomsklubben til å bli et mer permanent tilbud også etter hvert som Bjørg slutter?
Bør diskuteres videre.

13. Natteravn

7d er positive til og mener det er behov for natteravner i området.